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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen változások várnak a gyógyszertárakra IL ? " címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Horváth Ágnes Miniszter Asszonyhoz .

A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Asszony!

A több biztosítós egészségbiztosítási modell bevezetése nyomán, előreláthatóan a

gyógyszertáraknak is a magánbiztosítókkal kell szerződést kötnie . Ezek a többségében

profitorientált cégek várhatóan igyekeznek majd saját üzleti érdekeiket szem előtt tartani és

érvényesíteni a szerződések megkötésekor . Az elöregedő kistelepülések, falvak

gyógyszertárai nem lesznek könnyű helyzetben, hiszen a támogatott gyógyszerek magasabb

aránya miatt többletkiadással járhatnak a biztosítók számára .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Milyen eszközökkel tudja a Kormány a fenti esetben képviselni a kistelepülések és

gyógyszertáraik érdekeit?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . szeptember 15 .
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Erdős Norbert
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